
 

 

Artikel 37 vragen GroenLinks naar aanleiding van brief afvaltarieven. 

 

Eys, 12 oktober 2017 

 

Geacht College, 

Deze week hebben onze inwoners een brief ontvangen over de enorme stijging van de afvaltarieven. 

Dit is de eerste communicatie die richting onze burgers gaat over dit onderwerp echter deze wijkt 

behoorlijk af van de informatie die de raad over dit onderwerp heeft. 

Aan de raad is duidelijk aangegeven dat de afvaltarieven in ieder geval niet zouden stijgen, daar was 

ook voldoende ruimte voor in de berekeningen. 

Nu blijkt er een oorstel te liggen aarbij de be oners € 1 kunnen erdienen als zij hun restaf al met 

70 % reduceren; een onmogelijk te realiseren opgave voor het overgrote merendeel van onze 

burgers. 

Onze fractie heeft hierover de volgende vragen: 

Waarom is deze brief die gegarandeerd veel commotie zal opleveren verzonden vóórdat de raad zich 

hier over heeft kunnen uitspreken? 

Wat betekent het voor de begroting wanneer de raad niet akkoord gaat met deze wijziging? 

Waarom gaat deze brief vooraf aan het al zolang beloofde communicatieplan? 

 

Wij zien uw antwoorden graag en spoedig tegemoet. 

 

Met vriendelijke groet, 

Raadsfractie GroenLinks Gulpen-Wittem 

Marion van der Kleij 

Sacha Vos 

Jack Cremers 


